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Prof. dr. Florian Bodog, 

Ministrul Sănătăţii
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Suntem aici pentru a da un mesaj de
susținere pentru persoanele cu
diabet. De asemenea, vreau să dăm
un semnal că pacienții cu diabet pot
să aibă activități sportive, pot să
obțină performanțe. Vă felicit pentru
că faceți sport, iar mișcarea este
foarte importantă atât în prevenție,
cât și în tratamentul bolilor. Vă spun
succes și bun venit la acest
campionat european!

„

„
„



Marius Alexandru Dunca,

Ministrul Tineretului şi 
Sportului
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Sportul - activitatea fizică în
general - este important pentru o
populație sănătoasă. Tatăl meu a
avut diabet și știu ce presupune
această afecțiune – iar sportul este
foarte important – de aceea susțin
și îndemn populația să facă mișcare.
Voi sunteți un exemplu pentru noi
toți. Un exemplu de perseverență,
reușită și motivație. Voi demonstrați
că putem da o șansă vieții prin
sport!

„

„



Mihai Mugur Toader,

Primarul Sectorului 2 
București
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Sunt onorat să fiu alături de
dumneavoastră. Vă felicit pentru
acest proiect, proiect născut din
dorința de a demonstra că și
persoanele cu diabet pot face
sport de performanță. Cealaltă
componentă importantă a
acestui proiect este aceea de
conștientizare a fenomenului
diabetului. Vă urez mult succes
la campionat!

„

„



Conf. dr. Marian Burcea,

Președintele CNAS
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Vă aduc un salut din partea Casei
Naționale de Asigurări de Sănătate,
care alături de Ministerul Sănătății
susține toate persoanele cu diabet
din România. De fapt această stare
este o stare de sănătate,
condiționată de tratament și de
regimul igieno-dietetic. Vă urez mult
succes la această competiție și felicit
organizatorii.

„

„
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Vă mulțumim tuturor! Cred că
transmiteți un mesaj minunat în
Comunitatea Europeană. Pentru că
sportul și sănătatea sunt aduse
împreună. Sper că vă veți bucura de
un meci minunat aici. Cred că cel
mai important lucru este însăși
participarea la acest campionat.

„

„

Prof. dr. Şehnaz Karadeniz, 

Preşedintele IDF Europa



Cristina Petruț, 

Membru în Board-ul IDF 
Europa
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Vă mulțumim foarte mult pentru că
sunteți aici că ne susțineți și că
sprijiniți această mișcare a
persoanelor cu diabet. Prin
organizarea anuală a campionatului
DiaEuro dorim să tragem un semnal
de alarmă despre problematica
diabetului zaharat. Sunt bucuroasă
că la acest campionat participă
reprezentanți ai persoanelor cu
diabet din 12 țări.

„

„
„
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Toți membrii Asociației Române de
Educație în Diabet vă apreciazămunca
și calitatea meciului de fotbal.
Înțelegem de asemenea cât efort
depuneți pentru a face acest lucru. Am
văzut asta în urmă cu doi ani la Cluj-
Napoca și sunt sigură că vom vedea
aceleași eforturi și acum la București.

„

„
Conf. dr. Cornelia Bala, 

Președintele Asociației Române de 
Educație în Diabet



Petru Movilă,

Membru în Comisia pentru Sănătate și 
Familie, Camera Deputaților
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Felicitări organizatorilor și Federației
Asociațiilor Diabeticilor din România,
echipelor, tuturor celor care au reușit
prin eforturi să fie prezenți la acest
campionat. Sportul și sănătatea
merg mână în mână, sunt strâns
legate, iar sportul pentru menținerea
sănătății este cea mai frumoasă
activitate pe care o putem face.

„

„



Dr. Tania Rădulescu,

Reprezentant Administrația Spitalelor
Municipiul București
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Primăria Generală salută inițiativa
dumneavoastră. Într-adevăr, viața
susținută de activitate fizică este o
viață sănătoasă.

„
„
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Mulțumim susținătorilor și partenerilor proiectului
DiaEuro 2017. Sunt bucuroasă că la deschiderea
Campionatului European de Futsal al Persoanelor cu
Diabet - DiaEuro 2017 - au participat personalități
importante din sănătatea românească, împreună cu
reprezentanți ai altor instituții implicate în ceea ce
înseamnă sport, relația cu cetațeanul. Mă bucur că am
avut alături de noi și pe Președintele Asociației
Române de Educație în Diabet, și cred că împreună:
noi, pacienții, autoritățile, precum și medicii
diabetologi putem ajuta cu adevărat persoanele cu
diabet. Astăzi am ascultat mesajele de susținere ale
Ministrului Sănătății, Ministrului Sportului,
Președintelui Casei Naționale de Asigurări de Sănătate
și sper că și mesajul nostru a fost auzit. De asemenea,
la ceremonia de tragere la sorți am ascultat mesajul
Administrației Prezidențiale – Conf. Dr. Diana Loreta
Păun, Consilier de Stat, Departamentul de Sănătate
Publică.

„

„ Maria Mesaroș, 

Preşedintele Federației Asociațiilor 
Diabeticilor din România
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